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Funksjon  Navn     Forfall Møtt for  

Leder Kari Pettersen   

Medlem Jeanette Myrvold Jansson   

Nestleder Nils Nilssen   

Medlem Bjørn Erik Lauritzen   

Medlem Jan Birger Holth   
 

Følgende fra administrasjonen møtte: Rådmannen 

 

Behandlede saker: 6/15-10/15 
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     ordfører 

 

 

 

 

 

 

Jan Birger Holth 

 

        Bjørn-Erik Lauritzen 

  

  

 

 



  

Side 2 av 4 

Saksliste 
 

Saksnr. Arkivsaksnr.   

 Innhold  

PS 6/15 15/6   

 REFERATER OG HØRINGER 19.01.2015  

 

PS 7/15 14/356   

 HØRINGSUUTALELSE - STATLIGGJØRING AV 

SKATTEOPPKREVINGSFUNKSJONEN  

 

PS 8/15 14/614   

 ARBEIDSGIVERSTRATEGI  

 

PS 9/15 15/5   

 VIDEREFØRING AV MIDLER TIL SYKESIGNAL FRA 2014 TIL 2015  

 

PS 10/15 15/7   

 Eventuelt  
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REFERATER OG HØRINGER 19.01.2015  

 

1. RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK  

1.Referatene tas til orientering 

2.Det avgis ingen høringsuttalelse 

 

Behandling: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 

1.Referatene tas til orientering 

2.Det avgis ingen høringsuttalelse 
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HØRINGSUUTALELSE - STATLIGGJØRING AV 

SKATTEOPPKREVINGSFUNKSJONEN  

 

1. RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK  

Det avgis høringsuttalelse i tråd med saksfremleggets vurderingsdel. 

 

Behandling: 
Det ble fremsatt et fellesforslag: 

Rådmannens forslag vedtas  med følgende endring: 

I andre avsnitt siste setning skal lyde: For Rømskogs del vil forslaget innebære en 

overtallighet, noe som er svært beklagelig da det ikke er ønskelig med deltidsstillinger. 

Enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 

I andre avsnitt siste setning skal lyde: For Rømskogs del vil forslaget innebære en 

overtallighet, noe som er svært beklagelig da det ikke er ønskelig med deltidsstillinger. 
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ARBEIDSGIVERSTRATEGI  

Behandling: 
Det ble fremsatt et fellesforslag: 

Administrasjonen gis fullmakt til å avgi uttalelse til KS. 

Enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 

Administrasjonen gis fullmakt til å avgi uttalelse til KS. 
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VIDEREFØRING AV MIDLER TIL SYKESIGNAL FRA 2014 TIL 2015  

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK: 

Rådmannen gis fullmakt til å dekke inn kostnadene for innkjøp av nytt sykesignalanlegg 

innenfor investeringsbudsjettet for 2015 

 

 

Behandling: 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

Formannskapets innstilling til Kommunestyret: 

Rådmannen gis fullmakt til å dekke inn kostnadene for innkjøp av nytt sykesignalanlegg 

innenfor investeringsbudsjettet for 2015 
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Eventuelt  

 

Informasjon fra Ordfører: 

 Normeka AS – Varamedlem Liv Torhild Lorentzen fortsetter, nytt styremedlem 

Anlaug Johansen. 

 Utvikling av Industrifeltet 

Informasjon fra rådmannen: 

 Gjenkjøpsavtalen for gnr 71, 101 og 106  

 Foreldrebetaling barnehagen og statens maxpris 
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